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   Berg menighetsråd 
     MØTEBOK 

  

  

Møtested: Berg Arbeidskirke   

Møtedato: Onsdag 25. januar 2023   

Tid: 18:30 – 21:30   

SAKSLISTE NR: 1/23   

 

Tilstede: Ole Bjørn Normandbo, Øystein Vestmoen, Svein Kristian Waale, Anne Marie 

Holhjem, Liv Berit Breyholtz, Kristin Stensrød Haugen og Thorbjørn Gundersen.  

 

Ikke tilstede: Toril S. Jacobsen, Birgitte Gulla Løken og Anita Baann Hovd. 

 

Kristin Stensrød Haugen åpnet med å dele fra konferansen «HEL» hun har deltatt på siden 

sist. Vi bad en bønn med tegn til og sang en «hermesalme». 

 

SAKNR. 1/23:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 15. DESEMBER 

Referatet ble godkjent.  

 

SAKNR. 2/23:  PRESTEN HAR ORDET 

- Kristin Stensrød Haugen har vært på HEL-konferanse i Lund kirke i Kristiansand. Vellykket 

konferanse med tett program. 

- Økonomi i bispedømmet: Det ble orientert om den økonomiske situasjonen i bispedømmet 

og det må kuttes blant annet i lønnskostnader. For Larvik sin del betyr det at det skal kuttes 

en prestestilling. Det er lagt en plan for dette. For Berg menighet får det liten konsekvens.  

- Det har kommet en forespørsel om leie av lokalene til inntektsbringende aktivitet. Slik MR 

vurderer henvendelsen er ikke arrangementet innenfor det vi mener er «kirkerelatert 

aktivitet» og på bakgrunn av dette sender soknepresten en negativ tilbakemelding til 

søkeren.  

 

SAKNR. 3/23:  ØKONOMI  

Kasserer orienterte om status på de ulike kontoene.  
MR må også gi en tilbakemelding til Såmannens kasserer. AU gis myndighet til å svare opp 
den henvendelsen. 
 

 



SAKNR. 4/23:  BUDSJETT 2023  

Kasserer gikk gjennom en foreløpig regnskapsrapport pr 31.12.22 og revidert forslag til 
budsjett. Det ligger an til at vi får ca 48.000kr tilbakeført for mva for 2022 og dette er ikke lagt 
inn i budsjettet.  
Vedtak: MR vedtok revidert budsjett. 
 

SAKNR. 5/23:  GRØNN MENIGHET  

Utsettes til et senere møte. 
    

SAKNR. 6/23:  KIRKEVALG 2023  

Valg av Valgstyre 

Vedtak: MR vedtar at MR skal være Valgstyre. 

Valg av Nominasjonskomité 

Vedtak: Menighetsrådsmedlemmer som ikke tar gjenvalg skal delta i Nominasjonskomitéen. 

Ole Bjørn Normandbo ble valgt som leder av Nominasjonskomitéen. 

Størrelse på Menighetsrådet 

Det ble diskutert om Menighetsrådet skal foreslås redusert fra 8 faste + 5 varamedlemmer til 
6 faste + 4 varamedlemmer. Det er ønskelig å prøve å beholde samme størrelse, hvis det er 
mulig. 
 

SAKNR. 7/23:  EVALUERING AV ARRANGEMENTER 

Evaluering av julemarked 

Utsettes til et senere møte. 

Evaluering av juletrefest 

Ca 80 deltakere. Færre enn tidligere, men det var svært dårlig vær den dagen og mye 

sykdom i nærmiljøet. Tryllekunstner var byttet ut med andakt, leker og tradisjonell juletrefest. 

Hyggelig juletrefest hvor folk satt lenge ved kakebordene. Fin tradisjon som er fint å holde 

ved like og da spesielt det å gå rundt juletreet. 

 

SAKNR. 8/23:  TILBAKEMELDINGER FRA UNDERGRUPPER  

Kulturkomitéen:  

- Vårens program ligger i vårprogrammet. 

- Salmekveld forrige torsdag. God stemning. Bortimot ca 30 personer deltok. 

Kyststikapellet: 

- Det arbeides med å etablere et nytt styre fra februar. Det forventes ikke at styret tar 

noen initiativ til arrangement til sommeren. Hvis det er ønskelig å arrangere slike 

arrangement bør det etableres en egen komité. MR er positive til at hvis noen ønsker 

å delta i en slik komité er det flott. 

Huskomitéen: 

- De jobber med vask og vedlikehold om dagen. 

Trosopplæringskomitéen: 

- Det er ryddet på lageret. 

 

SAKNR. 9/23:  REFERATSAKER 

Felles AU med Stavern, Kjose og Tanum 

Ole Bjørn og Kristin stilte fra oss. I tillegg til representanter fra alle nevnte AU’er deltok også 

prost og kirkeverge. Referatet fra møtet ble kort referert. 

 

SAKNR. 10/23: EVENTUELT 


